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Адрес National Glass Association NGA 
8200 Greensboro Drive, Suite 302 
VA 22102 McLean

Страна Virginia

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Association for Glass (general) in USA, Fair Organizer, Editor of specialized Magazines

Our members are proud to adhere to a code of ethics that serve to assure public confidence in the integrity and service of glass professionals
everywhere. They agree to:

Promote and encourage fair and ethical competition.
Fulfill all contractual obligations and respect the contractual obligations of others by not inducing breach of existing contracts.
Use safety glazing materials whenever possible and to refuse to sell unsafe products.
Maintain a safe work area which provides adequate inventories of glass products and to sell these products at a fair and non-discriminating
price.
Maintain the highest industry-wide standards of professional and personal conduct.
Promote the advancement of the association on both the local and national levels, supporting its goals and objectives.

Company Profile of National Glass Association NGA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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